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برای نخستین بار در فولاد مبارکه انجام شد؛
تولید كلاف سرد با عرض نامتقارن

اصفهان – مرادیان: مدیرعامل فولاد مبارکه از تولید 
کلاف ســرد با عــرض نامتقارن در واحد اســلیتر خط 
نهایی نورد ســرد برای نخستین بار در شرکت خبر داد.

محمدیاســر طیب نیــا، مدیرعامل فــولاد مبارکه، روز 
چهارشنبه به همراه جمعی از معاونان و مدیران شرکت، 
ضمن حضور در ناحیه نورد سرد، پس از دیدار با مدیران 
و کارکنان این ناحیه از نزدیک فرایند تولید در این خط 
را مــورد بازدید قرار داد و تصریــح کرد: همان گونه که 
پیش ازاین تأکید شــده بود، باید از تمامی ظرفیت های 
موجود استفاده کنیم که خوشبختانه امروز با راه اندازی 
مجدد این خط، گام دیگری در مسیر پاسخ گویی هرچه 
بهتر و بیشــتر به نیاز بازار و مشتریان برداشته شد.وی 
با بیان اینکه خط اســلیتر به لطــف خداوند و با همت 
کارکنان، مجددا در مدار تولید قرار گرفته اســت گفت: 
یکی از اهداف ترسیم شــده در رویکرد جدید مدیریت 
فولاد مبارکه استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود 
است. به لطف خداوند در کشور ما و به طور مشخص در 
فولاد مبارکه، ظرفیت ها و زیرساخت های خیلی خوبی 
ایجاد شده، ولی متأسفانه به نحو مطلوب از این ظرفیت ها 
استفاده نمی شود.وی خاطرنشان کرد: در کنار برنامه های 
توســعه جدی، بلندپروازانه و ارزشــمندی که در فولاد 
مبارکه آغاز کرده ایم، در حوزه های مختلف اعم از خطوط 
زنجیره تولید و حوزه های زیرساختی و توسعه ها، استفاده 
حداکثــری از ظرفیت ها را مورد مطالبــه و تأکید قرار 
داده ایم.وی وارد مدار شــدن این خط را مصداق بارز این 
رویکرد دانست و گفت: واحد مذکور با زحمات شبانه روزی 
همکاران داخلی، پس از اینکه چندین سال متوقف بوده، 
بار دیگر با اســتفاده از تجارب همکاران و با قوت مورد 
بهره برداری قرار گرفت.بنابــر اظهارات مدیرعامل فولاد 
مبارکه با بهره بــرداری از این خط تولید، علاوه بر اینکه 
بهره وری تجهیزات و نیروی انسانی ارتقا یافته است، شاهد 
این خواهیم بود که ورق موردنیاز مشتریان در عرض های 
پایین و ترکیبی و به طورکلی محصولات مورد سفارش 
مشتریان و نیاز بازار را با سهولت و کیفیت بهتری تولید و 

عرضه خواهیم کرد.

  بررسی قانون شهرداری ها
 به زودی در مجلس آغاز می شود

یکصــدو چهاردهمین نشســت مجمع شــهرداران 
کلانشــهرهای ایران  با حضور دکتــر قالیباف رئیس 
مجلس شــورای اسلامی، دکتر زاکانی شهردار تهران، 
مهدی جمالــی نژاد معــاون وزیر کشــور، برخی از 
نمایندگان مجلس شــورای اســلامی و شــهرداران 
کلانشــهرهای ایران به میزبانی شــهرداری مشــهد 
برگزار شــد. یکصــدو چهاردهمین نشســت مجمع 
شهرداران کلانشهرهای ایران با حضور دکتر قالیباف 
رئیس مجلس شــورای اسلامی، دکتر زاکانی شهردار 
تهران، مهدی جمالی نژاد معاون وزیر کشــور، برخی 
از نمایندگان مجلس شــورای اســلامی و شهرداران 
کلانشهرهای ایران به میزبانی شهرداری مشهد برگزار 
شد.مهرداد کیانی، سرپرست شهرداری کرج هم در این 
نشســت یک روزه که طی آن  مباحث مهم و اساسی 
کلانشهرهای کشور مطرح و هم اندیشی شد، حضور 
داشــت.افزایش اختیارات مدیریت شهری، رفع موانع 
در اســتفاده شــهرداری ها از روش های متنوع تامین 
مالی، لزوم افزایش ســهم دولت در تامین هزینه های 
مرتبط با توسعه سیستم حمل ونقل عمومی و نوسازی 
بافت های فرسوده و لزوم اصلاح قانون شهرداری ها از 
جمله مواردی بود که در این نشست یک روزه مطرح 
شد.گفتنی است؛ درپایان این جسله دکتر محمد باقر 
قالیباف رییس مجلس شــورای اسلامی بر حمایت و 
همراهی دولت جهت رفع مشــکلات کلانشــهرهای 
کشــور تاکید کرد و از آغاز بررسی قانون شهرداریها 

توسط مجلس در آینده نزدیک خبر داد

خبر

مدیرکل برنامه ریزی و بودجه شهرداری خبر داد:
پیشرفت ۳5 درصدی پروژه های 

عمرانی شهر اصفهان
اصفهان – مرادیان: مدیرکل برنامه ریزی و بودجه شهرداری 
اصفهان از پیشرفت ۳۵ درصدی پروژه های عمرانی این 
کلان شهر خبر داد و گفت: پروژه های مهم منطقه ای دارای 
شــاخص ۶۰ درصد است و وضعیت مطلوب تری دارد.به 
گزارش اداره ارتباطات رســانه ای شــهرداری اصفهان، 
مهدی آصالــح با اعلام این خبر گفــت: در حال حاضر 
کلیه پروژه های شــهرداری اصفهان از جمله پروژه های 
شــاخص، مهم منطقه ای و منطقه ای به طور متوســط 
۳۵درصد پیشرفت داشته اند.او ادامه داد: پروژه های مهم 
منطقه ای در بین پروژه ها دارای شاخص ۶۰ درصد است 
و وضعیت مطلوب تری را به خود اختصاص داده اســت.

مدیرکل برنامه ریزی و بودجه شــهرداری اصفهان اعلام 
کرد: سلسله جلساتی به منظور بررسی پروژه های بحرانی 
و موانع پیش رو و همچنین راهکارهای تسریع در عملیات 
اجرایی آنها با حضور شهردار اصفهان و معاونان و مدیران 
مناطق پانزده گانه با محوریت معاونت برنامه ریزی و توسعه 

سرمایه انسانی شهرداری برگزار شده است.

 حمایت و تسهیلگری برای رونق
 فرش دستبافت فیروزآباد

 معاون هماهنگی امور زائرین و گردشــگری استانداری 
فارس از تسهیلگری برای رونق شرکت فرش دستبافت 
فیروزآباد خبر داد و بر صیانت از میراث معنوی فارس در 
این حوزه تاکید کرد.  محمد فرخ زاده در ششمین جلسه 
پنجره واحد رفع موانع پروژه های گردشگری استانداری 
فارس با بیان اینکه فرش دســتبافت ایرانی در سراسر 
جهان به زیبایی و کیفیت شــهرت دارد و در این میان 
فرشی که در استان فارس بافته می شود، جزء نفیس ترین 
فرش های ایرانی محسوب می شود افزود : صنعت فرش 
توانمندی های بسیار بالایی در عرصه تولید، اشتغالزایی، 
ارزآوری و ســرمایه گذاری دارد لذا لازم است به صورت 
ویژه مورد توجه قرار گیرد.رییس کارگروه صنایع دستی 
و فرش استان فارس حمایت ویژه از دست بافته های بی 
نظیر عشــایری و شهری استان فارس و بافندگان فرش 
دســت باف را برای توسعه و رونق این بخش بسیار مهم 
قلمداد کرد و افزود:  به دلیل شیوع ویروس کرونا و افزایش 
شدید قیمت مواد اولیه، شرایط پیچیده ای برای تولید و 
صادرات فرش دستباف به وجود آمد که برای قالیبافان 
ادامه کار مقرون به صرفه نیست و این کارگاهها متاسفانه 
یکی پس از دیگری از چرخه تولید خارج می شوند.وی 
با بیان اینکه یکی از شرکتهای فرش دستباف  فیروزآباد 
از دهه ۷۰ با ۱۵۰ نیرو شروع به فعالیت کرده بود که از 
بانک کشاورزی شهر فیروز آباد تسهیلات دریافت می کند 
افزود:  این شرکت به علت رکود بازار و عدم فروش فرش 

توان بازپرداخت را از دست داده و جریمه خورده است.

خبر

محمــد عارف ابراهیمی به مناســبت روز ملی 
صادرات با اشاره به ذخایر قابل توجه مواد معدنی 
موجود در کشور و تنوع چشمگیر این مواد که 
در بسیاری از استان ها از جمله استان های شرقی 
و مرکزی ایران داریم، گفت: همانطور که مقام 
معظم رهبری هم تاکید کردند، معدن می تواند 
جایگزین درآمدهای نفتی در کشــور شود. وی 
ادامه داد: معادن ایران ثروت عظیم و خدادادی 
هســتند که در اختیار ما قرار گرفتند، اما لازم 
است با برنامه ریزی مناسب بهره مندی بیشتری 
از این ثروت خدادادی داشته باشیم.عضو هیات 
نمایندگان اتاق کرمانشــاه یکــی از مهمترین 
راهکارهای کســب ثروت از معادن را صادرات 
محصولات معدنی دانســت و خاطرنشان کرد: 
البته این صادرات باید به دور از خام فروشــی 
و متمرکز بر مواد معدنی فرآوری شده باشد. به 
گفته ابراهیمی، خام فروشی مواد معدنی باعث 
می شود نه تنها از ارزش افزوده قابل توجهی که 
می تواند به همراه داشــته باشد محروم شویم، 
بلکه فرصت سرمایه گذاری و اشتغالزایی که در 
حوزه فــرآوری مواد معدنی وجود دارد را نیز از 
دست بدهیم. وی فرآوری مواد معدنی را نیازمند 
ملزوماتی دانست که ســرمایه گذاری در حوزه 
ایجاد واحدهای فرآوری مهمترین آنها است و 
افرود: متاسفانه سرمایه گذاران برای ورود به این 

حوزه به خوبی ترغیب نشده اند.

رئیس خانه معدن کرمانشــاه در نظر گرفتن 
تسهیلات ارزان قیمت برای بخش معدن را از 
جمله راهکارهایی دانست که می تواند مشوقی 
برای ســرمایه گذاران باشــد.موضوع دیگری 
که ابراهیمی بر آن تاکیــد کرد وجود دانش 
و تکنولــوژی روز برای فــرآوری مواد معدنی 
بود و یادآور شــد: متأسفانه در این بخش نیز 
با محدودیت هایــی مواجهیم. وی اضافه کرد: 
چنانچــه از دانش و تکنولــوژی روز بی بهره 
باشیم، امکان رقابت از نظر قدرت و کیفیت را 
در بازارهای جهانی نخواهیم داشت.عضو هیات 
نمایندگان اتاق کرمانشاه سپس به عوامل مهم 
دیگری که مانع رونق صــادرات مواد معدنی 
شده اشاره و خاطرنشــان کرد: برخی قوانین 
و برداشت های سلیقه ای از دستورالعمل ها به 
معضل جدی پیش روی معادن تبدیل شــده 
و حتی تعدادی از معادن را به رکود کشــانده 
اســت.ابراهیمی بر لزوم تســهیل این قوانین 
تاکید کــرد و گفت: بــرای تصمیم گیری در 
حوزه معدن باید از نظرات فعالین این عرصه 
و بخش خصوصی نیز کســب نظر شود. وی 
معتقد است، ایران می تواند با تسهیل شرایط 
در زمینه بســیاری از مــواد معدنی از جمله 
قیرطبیعی، کانی های فلــزی و غیرفلزی و ... 
به یکی از صادرکنندگان بزرگ خصوصا برای 

کشورهای همسایه تبدیل شود.

استاندار فارس در سفر به تهران و دیدار با 
مقامات ارشد دولت و شرکت های سرمایه 
گذاری بخش خصوصی به پیگیری تقویت 
امور زیربنایی، ســرمایه گذاری و عمرانی 
استان پرداخت و در رابطه با رضایت بخش 
بودن روند توسعه و پیشرفت استان گفت: 
مســیر رشــد و شــکوفایی همه جانبه ی 

استان فارس هموارتر شده است. 
دکتر محمدهادی ایمانیه دراین ســفر در 
دیــدار با مدیرعامل شــرکت انرژی غدیر، 
در رابطه با رفع مشــکل بــرق آلومینیوم 
جنوب و ســرمایه گذاری این شــرکت در 
انتقال نیروگاه برق شیراز و احداث نیروگاه 
خورشــیدی در بوانات و آبــاده گفت و گو 

کرد.
نماینده دولت در فارس در دیدار با معاون 
وزیر راه و شهرســازی، تسریع در اتمام ۶ 
فاز از آزاد راه شــیراز - اصفهان را خواستار 
شــد که تصمیات لازم در این زمینه اتخاذ 
شد. همچنین موضوع به مناقصه گذاشتن 
۴ قطعه دیگر از راه آهن شــیراز به بوشهر 
نیز مــورد توافق قرار گرفت. فعال شــدن 
مجدد احداث راه آهن گل گهر به شــیراز 
و ادامــه آن به اهواز موضــوع دیگر مورد 
بحث و تبادل نظــر بود. همچنین با توافق 
در خصوص احداث کمربندی جدید شیراز 

عملیات اجرایی آن پس از جذب ســرمایه 
گذار و طی مراحل قانونی آغاز خواهد شد.

 در جلســه هیات امنا، بازسازی بافت ۳۶۰ 
هکتاری اطراف حرم حضرت شاهچراغ )ع( 
ضمن تصویب اعطاء تسهیلات به ساکنین 
این بافت در راســتای بازســازی، ترمیم و 
مرمت منازل مسکونی و احداث موسسات 
خیریه، بوم گردی و زائر سرا، برلزوم حفظ 

و نگهداری آثار تاریخی تاکید شد..
دکتر ایمانیه در دیدار با معاون وزیر صمت 
و مدیرعامل شــرکت ایمیدرو، خواســتار 
تســریع در اکتشــافات معادن و مشارکت 
ایمیــدرو در انتقــال آب از خلیج فارس و 
تکمیــل راه اقلید به ابرکوه شــد که مورد 
تایید و تصویب مقامات ارشد وزارت صنعت 

معدن تجارت قرار گرفت.
همچنین در دیدار استاندار فارس و روسای 
دانشــگاه های شــیراز و صنعتی ، رئیس 
پارک علم و فناوری، رئیس مرکز استنادی 
جهان اســلام و رئیس شــرکت گاز استان 
با وزرای علوم و نفت، حمایت  از توســعه 
طرح های تحقیقاتی مرتبــط با نفت،گاز، 
پتروشیمی و شیمی در مراکز علمی استان 
مورد بحــث و تبادل نظر قــرار گرفت که 
برآیند آن تصویــب حمایت های مالی در 

یک دوره دوساله بود.

رییس خانه معدن کرمانشاه: 

صادرات مواد معدنی می تواند 
جایگزین فروش نفت شود

استاندار فارس:

مسیر رشد و شکوفایی همه جانبه 
استان هموارتر شده است

مدیرکل نوســازی و تجهیز مدارس استان کرمانشــاه از برچیده شدن مدارس 
کانکســی بالای ۱۰ دانش آموز استان ظرف دو ســال آینده خبر داد. مرزبان 
نظری با اشاره به برنامه ریزی برای حذف مدارس کانکسی با بیش از ۱۰ دانش 
آموز اســتان، گفت: ۳۵ میلیارد تومان اعتبار از سوی وزارت آموزش و پرورش 
برای حذف ۱۰۰ مدرســه کانکســی بالای ۱۰ دانش آموز کرمانشاه در اختیار 
اســتان قرار گرفته اســت.نظری اضافه کرد: با اختصاص ایــن اعتبار ظرف دو 
ســال آینده بساط مدارس کانکسی بالای ۱۰ دانش آموز استان برچیده خواهد 
شــد.مدیر کل نوسازی و تجهیز مدارس استان کرمانشاه در ادامه با بیان اینکه 

استان کرمانشــاه در زمینه جمع آوری مدارس خشتی و گلی در کشور جایگاه 
خوبی دارد، گفت: در حال حاضر در اســتان هیچ مدرسه خشتی و گلی نداریم.

نظری اشــاره ای هم به حضور پررنگ خیرین مدرسه ساز استان در امر مدرسه 
سازی داشت و از آنها دعوت کرد برای مشارکت در امر نوسازی مدارس نیازمند 
تخریب و بازســازی بیشتر پای کار بیایند. وی ادامه داد: باید از ظرفیت خیرین 
مدرسه ســاز استان برای نوسازی و مقاوم ســازی مدارس نیازمند بازسازی در 
استان اســتفاده شــود، چون فقط با اعتبارات دولتی نمی توانیم در این زمینه 

موفق عمل کنیم و نیاز به مشارکت خیرین مدرسه ساز داریم.
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